
Referat bestyrelsesmøde den 13/2/24 Midtsjællands VE forening 

 

1. Valg af mødeleder 
Gorm valgt. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat godkendt. 

3. Strategidrøftelse siden sidst 
Gennemgang af de forskellige aspekter omkring meldingerne fra administrationens 
møder med lokalrådet, og BioCircs uigennemsigtige signaler. VE foreningen vil arbejde 
på at samle disse meldinger og sætte dem i forhold til de faktuelle beregninger reelle 
grønne gevinster for kommunen vedrørende omkring alle fem ansøgte VE projekter. VE 
foreningen vil efterfølgende sende disse oplysninger til alle i byrådet. Skrivelse 
udarbejdes på ekstraordinært møde den 16/02/24. 

4. Opdatering på de politiske signaler. 
Punktet blev drøftet. 

5. Evt. 
Landsbyforum har meldt ud til kommunen, at de ikke vil deltage i noget omkring VE 
projekterne – men koncentrere sig om kulturelle projekter. 

6. Næste møde 
Næste møde den 27/02/24 
 
 


